
Referat fra bestyrelsesmøde 19/6 2023 

 

Pkt. 1. Nyt fra stalden  

1. Gunnild har talt med Johanne, der kunne være en mulighed som deltid staldhjælper. 

• 2 ponyer har sagt op. 

• Gunnild ringer rundt for at få hø, der er temmelig stor mangel på hø, så vi vil gerne have stort set alt, vi 
kan få fat i. 

• Vandingsanlæg: Birgit vil forsøge at søge om penge til vandingsanlæg. 

• Møde med Bisgaard og partner omkring affald (brandsikring, mødding og affaldshentning) - 
rådgivningsfirma, værd at tjekke det godt. 

• Når hestene er væk, må de maks. være væk 30 dage for ikke at skulle "flytte adresse". Det nye sted 
"trække hestene til deres nye sted". Folk skal sørge for at registrere, hvor hestene er henne, inkl. når 
de er til stævne. Der kommer en fælles blanket, man kan bruge, så det bliver ens. 

Pkt. 2. Sponsorudvalg 

• Vi har fået lodder, Annette laver dette i samarbejde med Sandra 

• Der er en boks (diverse) som kan bruges. 

• Kan man leje cafeteriet? Ja, det kan lejes ud til hesterelateret ting. 

• Pant, Mette Røjskjær vil sikkert gerne være med.  

• Vi får støtte fra kommunen til "diagnose-børn" - kan vi gøre noget ekstra for dem? Vi har allerede et 
hold med børn med særlige udfordringer, det kan vi bruge til at søge penge. Vi spørger Birgit, hvad vi 
allerede søger, eller kan vi lave et nyt tiltag? Annette taler med Sandra om at tale med Birgit om dette? 

Pkt. 3. Elevskoleudvalg  

• Ridelejr d. 23, 24, 25 - pt er der 26 tilmeldte.  

• Mercedes er solgt pr. 18.6.  

• Alle elevheste kommer på sommergræs, så VRK er "besøgsfri" for elevryttere i Juli måned.  

     



Pkt. 4. Evt.  

• Der kommer tilbud på klubtrøjer efter sommerferien 

• 9/9 Pintoer på besøg  

 

Dato for næste møde:  
Internt forretningsmøde juli 2023 
 
Næste bestyrelsesmøde: 
7. august 2023 kl. 18.  

 

 

      


